
 
OKS.0003.14.2021           Legnica, 23 kwietnia 2021 r. 
 
 
 
 
       Pani 
       Aleksandra Krzeszewska 
       Radna 
       Rady Miejskiej Legnicy 
 
  

Szanowna Pani Radna. 

 

 W odpowiedzi na interpelację nr 66/IN/21 zgłoszoną 12 kwietnia 2021 r. w sprawie 

„zabezpieczenia Bramy Chojnowskiej przed dewastacją” informuję, że wejście do niej jest w chwili 

obecnej zabezpieczone w sposób trwały, co w praktyce powinno uniemożliwić dostanie się do wnętrza 

osobom niepożądanym. Akty wandalizmu, przede wszystkim związane z niszczeniem drzwi do obiektu, 

nasilały się w ostatnich trzech latach. Po każdym takim incydencie jego skutki były w krótkim czasie 

usuwane. Trzeba przy tym dodać, że wcześniej stosowane zabezpieczenia bramy w zupełności 

wystarczały. 

 Jednocześnie pragnę poinformować, że wzmianki i artykuły o ww. zabytku zamieszczane były 

w ciągu ostatnich lat w kilkudziesięciu folderach i publikacjach (ostatnia z nich to karta w wydawnictwie 

„Legnica w grafikach Grzegorza Fijałkowskiego”). Materiały poświęcone baszcie są też od lat 

upowszechniane w internecie i aplikacjach (najnowsza to „Na Miedzi” – projekt realizowany wspólnie 

z KGHM Polska Miedź S.A.), kampaniach promocyjnych (m. in. „Magiczna Legnica”) i na wystawach 

poświęconych Legnicy. 

 

        Z up. Prezydenta Miasta 

          Krzysztof Duszkiewicz 

        (Zastępca Prezydenta Miasta) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Do wiadomości: 
1. Jarosław Rabczenko, Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy 
2. Wydział Organizacji, Kadr i Kontroli 
3. a/a 


